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Abstract (en)
The pumping assembly (200) has a cover (210) for fixing to one wall of the fuel tank (R), a pump (220) with its outlet connected to a feed pipe
(212), a filter (250) between the pump and feed pipe, and a pressure regulator (300). The filter and pressure regulator are fastened to the pumping
assembly cover, with the pressure regulator supported by the filter housing (252). The pressure regulator is situated downstream of the filter, which
has a crown-shaped filtering structure (254) which is fed from the outside by the pump's outlet, and the regulator is located in the centre of the filter
structure and mounted on a stepped support (260). The assembly has seals between the output of the pump and the filter, and between the output
of the filter and a feed pipe connector (212) on the cover (210), with the latter seal in the form of a flexible tube (272) or telescopic assembly. The
seal between the pump and filter comprises a twin-lipped annular seal (226) with a V-shaped cross-section.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un dispositif d'alimentation en carburant de moteur à combustion interne comportant un ensemble de puisage
(200) comprenant une embase de fixation (210) conçue pour être fixée sur une paroi d'un réservoir de carburant (R), une pompe (220), au moins
un conduit d'alimentation (212) relié à la sortie de la pompe (220), un filtre (250) placé sur ce conduit d'alimentation et un régulateur de pression
(300) associé à la pompe, le régulateur de pression (300) et le filtre (250) étant fixés sur l'embase de l'ensemble de puisage (200) et le régulateur
de pression (300) étant supporté par le boîtier (252) du filtre (250), caractérisé par le fait que le régulateur (300) est placé en aval du filtre (250),
et le filtre (250) comprend une structure filtrante (254) en forme de couronne, alimenté, par l'extérieur, par la sortie de pompe (220), tandis que le
régulateur (300) est placé dans la partie centrale (257) de la structure filtrante (254). <IMAGE>
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